
 

 

Протокол № 2 

засідання постійної комісії обласної ради з питань власності 

 

від 13 січня 2021 року                                              м. Кропивницький 

 

Склад комісії – 9 осіб 

 
Присутні: 

голова постійної комісії – Литвиненко М.В.; 
 
члени постійної комісії: - Авксєнтьєв В.В.; 
 

                                             Безфамільна В.М.; 
 

Мосін О.В.; 
 

Осіпова М.В.; 
 

Табачук А.В. 

 
Відсутні: 

члени постійної комісії: Арсірій В.В., Руденко Д.П., Сорока П.В. 

 
Присутні запрошені: 

Волканов Вадим Анатолійович – заступник голови Кіровоградської 
обласної ради; 

Лінько Дмитро Володимирович - – заступник голови Кіровоградської 
обласної ради; 

Коваленко Сергій Петрович – депутат Кіровоградської обласної ради, 
голова постійної комісії Кіровоградської обласної ради з питань бюджету, 
фінансів та інвестицій; 

Серпокрилов Віктор Миколайович - депутат Кіровоградської обласної 
ради, заступник голови постійної комісії Кіровоградської обласної ради з 
питань бюджету, фінансів та інвестицій; 

Тимофієва Наталія Григорівна – керуючий справами виконавчого 
апарату Кіровоградської обласної ради; 

Шепель Андрій Володимирович – начальник управління майном 
виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради; 

Таборанський Володимир Петрович – заступник директора 
департаменту освіти і науки Кіровоградської обласної державної 
адміністрації; 

Юхименко Віталій Миколайович – заступник директора 
департаменту соціального захисту населення Кіровоградської обласної 
державної адміністрації; 
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Гринюк Сергій Олександрович - в.о. директора комунального закладу 

“Центральноукраїнський ліцей-інтернат спортивного профілю 
Кіровоградської обласної ради”; 

Іващенко Любов Юріївну - в.о. директора Рівнянської спеціальної 
школи Кіровоградської обласної ради; 

Щіголь Наталя Миколаївна - кандидат на посаду директора 
Кропивницького психоневрологічного інтернату з геріатричним відділенням; 

Баранов Іван Михайлович – директор Олександрійського фахового 
коледжу культури і мистецтв; 

Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП «Дніпро-
Кіровоград»; 

Криворог Вікторія Анатоліївна – заступник генерального директора з 
економічних питань КНП «Обласний клінічний онкологічний центр 
Кіровоградської обласної ради»; 

Бобров Леонід Іванович - представник громадськості міста 
Кропивницький; 

Орєшков Геннадій Миколайович - представник громадськості міста 
Кропивницький; 

Андрейченко Тетяна Олександрівна - представник громадськості 
міста Кропивницький; 

Крившенко Андрій Віталійович – голова громадської організації                    
«ГО «Агенція журналістських розслідувань». 

 
 
 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про призначення директора комунального закладу 

“Центральноукраїнський ліцей-інтернат спортивного профілю 

Кіровоградської обласної ради. 

Інформує: Таборанський Володимир Петрович - заступник 
директора департаменту освіти і науки Кіровоградської обласної 
державної адміністрації. 

 

2. Про призначення директора Рівнянської спеціальної школи 

Кіровоградської обласної ради. 

Інформує: Таборанський Володимир Петрович - заступник 
директора департаменту освіти і науки Кіровоградської обласної 
державної адміністрації. 
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3. Про призначення керівника Кропивницького 

психоневрологічного інтернату з геріатричним відділенням. 

Інформує: Юхименко Віталій Миколайович  – заступник директора 
департаменту соціального захисту населення Кіровоградської обласної 
державної адміністрації. 

 

4. Про безоплатну передачу майна. 

Інформує: Баранов Іван Михайлович – директор Олександрійського 
фахового коледжу культури і мистецтв. 

 

5. Про передачу майна з балансу на баланс без зміни форми 

власності. 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович - начальник управління 
майном виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради. 

 

6. Про передачу у найм (оренду) нерухомого майна спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ і міст області. 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович - начальник управління 
майном виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради. 

 

7. Про списання майна спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ і міст області. 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович - начальник управління 
майном виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради 

 

8. Про внесення змін до Статуту КП «Регіональна інформаційно-

поліграфічна агенція» Кіровоградської обласної ради. 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович - начальник управління 
майном виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради 
 

9. Про внесення змін до Положення Кіровоградського 

регіонального центру з фізичної культури і спорту інвалідів “Інваспорт”. 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович - начальник управління 
майном виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради 

 

10. Про внесення змін до Статуту комунального закладу 

«Новомиргородська спеціальна школа Кіровоградської обласної ради». 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович - начальник управління 
майном виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради 
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11. Про звіт ОКВП “Дніпро-Кіровоград” щодо діяльності 

підприємства та підвищення тарифів на централізоване водопостачання та 

водовідведення. 

Інформує: Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП 
«Дніпро-Кіровоград». 

 

12. Про внесення змін до Статуту ОКВП “Дніпро-Кіровоград”. 

Інформує: Ілик Роман Ігорович – генеральний директор 
ОКВП «Дніпро-Кіровоград». 

 

13. Про нормативи питного водопостачання. 

Інформує: Ілик Роман Ігорович – генеральний директор 
ОКВП «Дніпро-Кіровоград». 

 

14. Про внесення змін до фінансового плану комунального 

некомерційного підприємства «Обласний клінічний онкологічний центр 

Кіровоградської обласної ради» на 2021 рік. 

Інформує: Криворог Вікторія Анатоліївна – заступник генерального 
директора з економічних питань КНП «Обласний клінічний онкологічний центр 
Кіровоградської обласної ради». 

 

 

ХІД ЗАСІДАННЯ: 

 

1. Про призначення директора комунального закладу 

“Центральноукраїнський ліцей-інтернат спортивного профілю 

Кіровоградської обласної ради. 
З інформацією виступив: Таборанський В.П. - заступник директора 

департаменту освіти і науки Кіровоградської обласної державної адміністрації. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 10 (додається). 
Результати голосування: “За” – 5 (Мосін О.В. під час голосування був 

відсутній). 

 

2 Про призначення директора Рівнянської спеціальної школи 

Кіровоградської обласної ради. 
З інформацією виступив: Таборанський В.П. - заступник директора 

департаменту освіти і науки Кіровоградської обласної державної адміністрації. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 11 (додається). 
Результати голосування: “За” – 6 (одноголосно). 
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3. Про призначення керівника Кропивницького 

психоневрологічного інтернату з геріатричним відділенням. 
З інформацією виступив: Юхименко В.М. – заступник директора 

департаменту соціального захисту населення Кіровоградської обласної 
державної адміністрації. 

В обговоренні взяли участь: Табачук А.В., Волканов В.А. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 12 (додається). 
Результати голосування: “За” – 5 (Литвиненко М.В., Авксєнтьєв В.В., 

Безфамільна В.М., Мосін О.В., Осіпова М.В.) 
«Проти» - 0; 
«Утримався» - 1 (Табачук А.В.) 

 

4. Про безоплатну передачу майна. 
З інформацією виступив: Баранов І.М. – директор Олександрійського 

фахового коледжу культури і мистецтв. 
В обговоренні взяли участь: Мосін О.В., Литвиненко М.В., 

Коваленко С.П. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 13 (додається). 
Результати голосування: “За” – 6 (одноголосно). 
 

5. Про передачу майна з балансу на баланс без зміни форми 

власності. 
З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 14 (додається). 
Результати голосування: “За” – 6 (одноголосно). 
 

6. Про передачу у найм (оренду) нерухомого майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ і міст області. 
З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 15 (додається). 
Результати голосування: “За” – 6 (одноголосно). 
 

7. Про списання майна спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ і міст області. 
З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради. 

 

Вирішили: Прийняти  рішення № 16 (додається). 
Результати голосування: “За” – 6 (одноголосно). 
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8. Про внесення змін до Статуту КП «Регіональна інформаційно-

поліграфічна агенція» Кіровоградської обласної ради. 
З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 17 (додається). 
Результати голосування: “За” – 6 (одноголосно). 

 

9. Про внесення змін до Положення Кіровоградського регіонального 

центру з фізичної культури і спорту інвалідів “Інваспорт”. 
З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 18 (додається). 
Результати голосування: “За” – 6 (одноголосно). 
 

10. Про внесення змін до Статуту комунального закладу 

«Новомиргородська спеціальна школа Кіровоградської обласної ради». 
З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 19 (додається). 
Результати голосування: “За” – 6 (одноголосно). 
 

11. Про звіт ОКВП «Дніпро-Кіровоград» щодо діяльності 

підприємства та підвищення тарифів на централізоване водопостачання та 

водовідведення. 
З інформацією виступив: Ілик Р.І. – генеральний директор 

ОКВП «Дніпро-Кіровоград». 
В обговоренні взяли участь: Осіпова М.В., Табачук А.В., Лінько Д.В., 

Мосін О.В., Коваленко С.П., Серпокрилов В.М., Волканов В.А. 
Давав пояснення Ілик Р.І. 
Виступили представники громади міста Кропивницького: 

Орєшков Г.М., Андрейченко Т.О., Бобров Л.І. 
Табачук А.В. вніс пропозицію внести зміни до проєкту  рішення 

обласної ради «Про звіт ОКВП «Дніпро-Кіровоград» щодо діяльності 
підприємства та підвищення тарифів на централізоване водопостачання та 
водовідведення, а саме: 

виключити пункт 2 даного проєкту рішення обласної ради: “За 
результатами заслуховування звіту ОКВП “Дніпро-Кіровоград” щодо 
ефективної та економічної діяльності підприємства та обґрунтування щодо 
підвищення тарифів на централізоване водопостачання дати оцінку та 
визнати роботу генерального директора підприємства Ілика Р.І. задовільною 
або незадовільною”; 
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доповнити  даний  проєкт  рішення обласної ради пунктами 2 та 3 

відповідно: 
“2. Рекомендувати обласній державній адміністрації спільно з 

територіальними громадами, території яких обслуговує ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”, опрацювати питання щодо передбачення в місцевих бюджетах 
субвенцію обласному бюджету для надання фінансової підтримки 
ОКВП “Дніпро-Кіровоград” для зменшення тарифів на централізоване 
водопостачання та водовідведення для  населення. 

3. Рекомендувати обласній державній адміністрації звернутися до 
Кабінету Міністрів України щодо врахування при внесенні змін до Закону 
України “Про Державний бюджет України на 2021 рік” збільшення обсягів 
видатків на субсидії та пільги для оплати житлово-комунальних послуг 
населенню.” 

Тимофієва Н.Г. зазначила, що дані пропозиції враховані у рішення 
постійної комісії обласної ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій. 

Осіпова М.В. внесла пропозицію рекомендувати депутатам 
Кіровоградської обласної ради створити тимчасову контрольну комісію 
обласної ради стосовно ефективної та економічної діяльності 

ОКВП «Дніпро-Кіровоград» та обґрунтування щодо підвищення тарифів на 
послуги з централізованого водопостачання та водовідведення. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 20 (додається). 
Результати голосування: “За” – 6 (одноголосно). 
 

12. Про внесення змін до Статуту ОКВП “Дніпро-Кіровоград”. 
З інформацією виступив: Ілик Р.І. – генеральний директор 

ОКВП «Дніпро-Кіровоград». 

Вирішили: Прийняти  рішення № 21 (додається). 
Результати голосування: “За” – 5 (Авксєнтьєв В.В. під час голосування 

був відсутній). 
 

13. Про нормативи питного водопостачання. 
З інформацією виступив: Ілик Р.І. – генеральний директор 

ОКВП «Дніпро-Кіровоград». 

Вирішили: Прийняти  рішення № 22 (додається). 
Результати голосування: “За” – 5 (Авксєнтьєв В.В. під час голосування 

був відсутній). 
 

14. Про внесення змін до фінансового плану комунального 

некомерційного підприємства «Обласний клінічний онкологічний центр 

Кіровоградської обласної ради» на 2021 рік. 
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З інформацією виступила: Криворог В.А. – заступник генерального 

директора з економічних питань КНП «Обласний клінічний онкологічний 
центр Кіровоградської обласної ради». 

Вирішили: Прийняти  рішення № 23 (додається). 
Результати голосування: “За” – 5 (Авксєнтьєв В.В. під час голосування 

був відсутній). 
. 

 

Голова постійної комісії                                          Михайло ЛИТВИНЕНКО 

 

Секретар постійної комісії                                     Вікторія БЕЗФАМІЛЬНА 

 
 


